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Protokół nr 13/2020
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 21 stycznia 2020 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
3) Joanna Mazurkiewicz – radca prawny;
4) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
5) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
6) Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz p.o. dyrektora

Muzeum Ziemi Kozielskiej;
7) Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
8) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
9) Ewa Krahl – dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania;
10)Aleksandra Felsztyńska – zastępca kierownika Wydziału Oświaty

i Wychowania.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad wszyscy członkowie komisji byli obecni.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 12/2019 z dnia 5 grudnia 2019 r.
4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie

zimowe 2020 r.
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji poinformował, iż wpłynął projekt uchwały po wysłaniu
proponowanego porządku obrad, w związku z tym poddał pod głosowanie
rozszerzenie porządku obrad o pkt. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej nr 6 im. Marii Skłodowskiej-
Curie w Kędzierzynie-Koźlu”.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z przyjętą zmianą.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
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Proponowany porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 12/2019 z dnia 5 grudnia 2019 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej

Szkoły Podstawowej nr 6 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kędzierzynie-Koźlu.
5. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie

zimowe 2020 r.
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 12/2019 z dnia 5 grudnia 2019 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej
Szkoły Podstawowej nr 6 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kędzierzynie-Koźlu.

Bożena Jankowska, kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania wytłumaczyła, że
projekt uchwały dotyczy przekształcenia szkoły przez reformę oświaty. Samodzielne
gimnazja zostały włączone do szkół podstawowych m.in. byłe Gimnazjum nr 4 weszło
w skład Szkoły Podstawowej nr 6. Zgodnie z przepisami gmina musi zmienić siedzibę
szkoły, aby głównym budynkiem szkoły był budynek przy ul. 1 Maja. Najpierw należy
podjąć uchwałę o zamiarze przekształcenia, a następnie podejmuje się uchwałę o
przeniesieniu, gdy wystąpi się o opinię prokuratora.

Grażyna Filipowicz zapytała, czy budynek po Publicznej Szkole Podstawowej nr 6
zostanie sprzedany, czy wynajęty.
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Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania odpowiedziała, że nie słyszała o żadnych
planach dotyczących spożytkowania tego budynku, gdy zostanie on przekształcony.

Jacek Król zapytał, czy gmina ma informację, czy prokurator wyrazi zgodę na
przekształcenie.

Kierownik Bożena Jankowska odpowiedziała, że prokurator widział budynek
i powiedział, iż rozumie potrzebę przekształcenia.

Jacek Król zapytał, ile oddziałów będzie od 1 września w szkole przy ul. 1 Maja.

Kierownik poinformowała, że 15 oddziałów.

Radny Jacek Król spytał, kiedy rozpocznie się budowa planowanych boisk.

Kierownik odpowiedziała, że w roku 2020.

Jacek Król zapytał, czy po przekształceniu budynek będzie należał nadał w gestii
zarządu oświaty.

Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania odpowiedziała, iż po przekształceniu nie
będzie już zarządzała budynkiem.

Jacek Król zapytał, czy któryś z wydziałów urzędu miasta znajdują się w budynkach
dzierżawionych przez urząd.

Katarzyna Dysarz odpowiedziała, iż budynek w którym znajduje się Wydział
Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego nie należy do urzędu,
Zarząd Obsługi Oświaty znajduje się w budynku Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku
Przemysłowego przy ul. Szkolnej 15, Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej mieści się
w budynku należącym do Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych.

Jacek Król dopytał kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania, czy w sytuacji braku
zgody kuratora na przekształcenie, może nastąpić przekazanie budynku do Miejskiego
Zarządu Budynków Komunalnych.

Kierownik Bożena Jankowska odpowiedziała, że nie może nastąpić przekazanie do
Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych.
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Grażyna Filipowicz wspomniała, że na spotkaniu Rady Osiedla Śródmieście w 2017
roku rodzice z Podstawowej Szkoły nr 6 nie chcieli, aby szkoła była zamykana.
Zapytała, czy były przeprowadzone konsultacje z rodzicami uczniów i jak przebiegały.

Kierownik odpowiedziała, że przeprowadzane były dogłębne analizy i stwierdzono, że
lepszym budynkiem mającym

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 5.
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie
zimowe 2020 r.

Grażyna Filipowicz zapytała o przygotowanie szkół do ferii.

Kierownik Bożena Jankowska odpowiedziała, że w każdych szkołach będą
organizowane półkolonie dla dzieci.

Jacek Król zapytał, dlaczego członkowie komisji nie otrzymali od Wydziału Oświaty i
Wychowania informacji o przygotowaniu szkół do ferii.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki wyjaśnił, że w planie pracy zabrakło
placówek oświatowych stąd brak takiego materiału.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, jakie są ograniczenia liczby uczestników
podczas warsztatów, które będą się odbywały w Muzeum Ziemi Kozielskiej.

Izabela Migocz, p.o. dyrektora Muzeum Ziemi Kozielskiej odpowiedziała, że formy
warsztatowe będą do 25 osób, ponieważ przy stołach taka liczba się zmieści w
muzeum. Dodała, że będą zapisy. Zwróciła uwagę, iż warsztatów z tkactwa nie będzie,
ponieważ osoba, która miała je prowadzić będzie nieobecna ze względów
zdrowotnych. W ten dzień będą jednak warsztaty historyczne.
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Andrzej Kopacki zapytał, czy planuje się promocje cenowe dla dzieci na korzystanie z
obiektów sportowych.

Dyrektor Zenona Kuś odpowiedziała, że jak co roku wprowadzono niższe ceny dla
dzieci oraz opiekunów prawnych dzieci. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu
i Rekreacji przedstawiła wszystkie ceny promocyjne (informacja MOSiR-u stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Jacek Król zapytał, do jakiej temperatury otoczenia będą czynne lodowiska.

Zenona Kuś odpowiedziała, że temperatura +10 i słońce powoduje, że nie da się
utrzymać lodu. Dodała, że od pogody zależy do kiedy będzie czynne lodowisko.

Przewodniczący komisji podziękował za uczestnictwo w posiedzeniu i powiedział, że
komisja zapoznała się oraz przyjęła informację dotyczącą przygotowania miejskich
placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe 2020 r.

Ad 6.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Jacek Król przypomniał przewodniczącemu rady Ireneuszowi Wiśniewskiego, iż
czeka na rozwiązanie kwestii półtora roku dotyczącej portalu.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:05
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


